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Protokół Nr LII/2023 

z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

 

 

 

LII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1300 Przewodniczący Rady 

Powiatu Andrzej Olech. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 

naczelników wydziałów, kierowników jednostek i następnie stwierdził, że w dniu dzisiejszym  

podejmowane uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych na Sesji było 17 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do przedstawienia porządku obrad: 

 

Porządek obrad: 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z LI Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  

2.Podjęcie uchwał: 

2.1/ zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego  

na rok 2023.  

2.2/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

2.3/ w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kluczborskiego na rzecz Gminy Kluczbork. 

2.4/ w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kluczborku za rok 2022 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej  

i pieczy zastępczej oraz sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej. 

2.5/ w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia świadomości prawnej wśród 

lokalnej społeczności na temat transplantacji. 

3. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Kluczborskiego z organizacjami 

pozarządowymi w 2022 roku. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 28.02.2023  r. do 30.03.2023 r. 

5. Podjęcie decyzji o zdalnym trybie obradowania kolejnej Sesji Rady Powiatu w Kluczborku. 

6. Wolne wnioski 

7. Zamknięcie obrad 

 

Kolejno głos zabrał Pan Starosta, który zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad 

poprzez dodanie punktu 2.6. Rozmowa w tej kwestii była już na wcześniejszym posiedzeniu 

wspólnym komisji i był tam taki wniosek radnych o przyjęcie Stanowiska Rady Powiatu 

dotyczącego sposobu powołania Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Kluczborku.  Treść projektu uchwały jest uzgodniona z radnymi, więc Pan Starosta zwrócił 

się z prośbą o przyjęcie tego punktu do porządku obrad. 

Kolejno głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który w imieniu klubu radnych „Stąd Jesteśmy” 

złożył wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie projektu uchwały 

umieszczonego w punkcie 2.3 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego na rzecz Gminy Kluczbork. 

Radny Piotr Pośpiech powiedział, że przed Sesją stworzono możliwość, aby podejść do 

budynku, gdzie mieścił się MDK i obejrzeć do od wewnątrz po remoncie. Radny powiedział, 
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że członkowie klubu radnych „Stąd Jesteśmy”  podzielają opinię, że na dzień dzisiejszy nie 

ma żadnego uzasadnienia, aby ten budynek w takim pośpiechu, nieopłatnie przekazać na 

rzecz Gminy Kluczbork. Jest to nieruchomość o dużej wartości, wg. Operatu budynek został 

wyceniony na ponad 1,3 mln zł a działka na 68 tys. zł. Budynek został odświeżony, 

zmieniono instalację centralnego ogrzewania, podłączony został do sieci miejskiej. Radny 

powiedział, że Rada głosuje nad uchwałą. Nikt nie jest twórcą umowy, ani aktu notarialnego. 

Minie kilka lat i nikt na dzień dzisiejszy nie wie jak ten budynek zostanie zagospodarowany. 

Potrzeba czasu, aby zapoznać się ze wszystkimi dokumentami, a dopiero chodząc przez Sesją 

bo budynku radni dowiedzieli się, że budynek został opróżniony z wyposażenia, które zostało 

rozdysponowane przede wszystkim do Kluczborskiego Domu Kultury, do ZSO. Radny 

powiedział, że chciałby poznać wykaz tego wyposażenia oraz jego wartość. Gmina Kluczbork 

partycypowała we wkładzie własnym na poziomie 200 tys. zł. umożliwiającym zdobycie 

środków i przeprowadzenie tego remontu, który był. Nie powiedziano, że wartość majątku 

ruchomego, wyposażenia według protokołów to co najmniej 170 tys. zł. Radny powiedział, że 

Pan Starosta na komisji uzasadniając tą decyzję i uchwałę odwołał się do listu intencyjnego, 

który zawarty został z Burmistrzem Jarosławem Kielarem. List intencyjny podpisany został 

13 stycznia 2020 r. Czy po tym liście był jakiś inny dokument, który doprecyzował sprawę, 

radny powiedział, że nie wiadomo. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że potrzeba czasu na 

zapoznanie się dokumentami i podjęcie decyzji. Od deklaracji Burmistrza Kluczborka na 

pierwszej Sesji związanej z MDK minęły 4 lata, a od zamknięcia drzwi MDK-u minęły 2 lata. 

W liście intencyjnym widniał zapis o zatrudnieniu pracowników pedagogicznych  

i niepedagogicznych likwidowanego Młodzieżowego Domu Kultury. Radny powiedział, że 

tak się nie stało. Propozycje jako padały były oparte o najniższą krajową. Większość tych 

osób nie została zatrudniona. Zajęcia miały również odbywać się bez zmian w formie, ani  

w tematyce. Radny powiedział, że od 2 lat te zajęcie nie są realizowane. Młodzieżowy Dom 

Kultury, który został zlikwidowany był jednostką edukacyjną, w której nie można było 

popierać odpłatności za zajęcia. Co innego w Centrum Kultury w Kluczborku. Radny 

powiedział, że obecnie pobierane są w Centrum Kultury odpłatności za zajęcia prowadzone  

w tym budynku. Radny Piotr Pośpiech powiedział, że wszystko można zrealizować na 

podstawie umów cywilnoprawnych. Można np. udostępnić budynek CK w Kluczborku na 

podstawie umowy o bezpłatnym użytkowaniu. Radny w imieniu Klubu Radnych zaapelował 

o wycofanie projektu uchwały z punktu 2.3 z porządku obrad oraz radny zapytał co za 

wzmianka została wprowadzona w Księdze Wieczystej w dniu 25.04.2023 r., wtedy kiedy 

trwała wspólna Komisja. Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że zmiana  

w KW dotyczy wpisu o przyłączeniu budynku do ECO. System ogrzewania został 

wymieniony, kotłownia jest niepotrzebna, wszystko jest zainstalowane tak, że jest dostęp do 

ciepła systemowego. Kwestia przekazania budynku na rzecz Gminy Kluczbork była wiadoma 

od kilku lat. Budynek zostanie przekazanie stricte na działalność Centrum Kultury. 

Przewodniczący Rady powiedział, że gdyby Gmina chciała coś zrobić z tym budynkiem np. 

sprzedać wtedy musi on wrócić do majątku Powiatu. Jego przeznaczenie jest na prowadzenie 

działalności kulturowej. Kolejno głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że nie 

wszyscy mają dostęp do dokumentów, pewne rzeczy, niejasności można wyjaśnić dopiero na 

Komisji tuż przed Sesją. Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do przegłosowania 

pierwszego złożonego wniosku, dotyczącego dopisania do porządku obrad punktu 2.6.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jakub Goliński, Jarosław Przybył, Artur Nowak, Wojciech Smolnik, Damian Buła, Robert 

Wietrzyk, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Norbert Waliczek, Magdalena Durecka, Andrzej 
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Olech, Marcin Michalski, Mariusz Pieńkowski, Lesław Czernik, Zdzisław Pelc,  

Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Następnie zarządzone zostało głosowanie nad drugim wnioskiem złożonym przez Klub 

Radnych „Stąd Jesteśmy” o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały z punktu 2.3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Jakub Goliński, Norbert Waliczek, Magdalena Durecka, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (10) 

Artur Nowak, Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Zdzisław Pelc, Jarosław Przybył, Marcin 

Michalski, Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, Andrzej Olech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mariusz Pieńkowski, Damian Buła, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Wobec tego, że pierwszy wniosek został uwzględniony, a drugi odrzucony Przewodniczący 

zarządził głosowanie nad całym porządkiem po zmianie: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Damian Buła, Jarosław Przybył, Mariusz Pieńkowski, Robert 

Wietrzyk, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Norbert Waliczek, Andrzej Olech, Lesław 

Czernik, Marcin Michalski, Zdzisław Pelc, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z LI Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  

2.Podjęcie uchwał: 

2.1/ zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego  

na rok 2023.  

2.2/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

2.3/ w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kluczborskiego na rzecz Gminy Kluczbork. 

2.4/ w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kluczborku za rok 2022 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej  
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i pieczy zastępczej oraz sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej. 

2.5/ w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia świadomości prawnej wśród 

lokalnej społeczności na temat transplantacji. 

2.6/ w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Powiatu w Kluczborku dotyczącego sposobu 

powołania Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kluczborku. 

3. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Kluczborskiego z organizacjami 

pozarządowymi w 2022 roku. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 28.02.2023  r. do 30.03.2023 r. 

5. Podjęcie decyzji o zdalnym trybie obradowania kolejnej Sesji Rady Powiatu w Kluczborku. 

6. Wolne wnioski 

7. Zamknięcie obrad 

 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do zatwierdzenia protokołu z LI Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Mariusz Pieńkowski, Jarosław Przybył, Norbert Waliczek, 

Marcin Michalski, Damian Buła, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Magdalena 

Durecka, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Teresa Wróbel, Zdzisław Pelc, Lesław 

Czernik, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Do punktu 2.1 z porządku obrad 

Następnie Przewodniczący przeszedł do omówienia pierwszego projektu uchwały z porządku 

obrad. Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który zgłosił autopoprawkę Nr 1 Zarządu 

Powiatu do wspomnianego projektu. Pan Starosta powiedział, że autopoprawka ma związek 

ze środkami, które Komenda Powiatowej Straży Pożarnej otrzymała od firm zewnętrznych, to 

jest 14,5 tys. zł. W autopoprawce uwzględniona została również drobna darowizna w kwocie 

276 zł na rzecz DPS w Kluczborku.  

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad autopoprawką.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jakub Goliński, Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Norbert Waliczek, Artur Nowak, Marcin 

Michalski, Damian Buła, Magdalena Durecka, Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Jarosław 

Przybył, Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 
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Kolejno wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Artur Nowak, Maciej Sitek, Jakub Goliński, Damian Buła, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, 

Norbert Waliczek, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Magdalena Durecka, Lesław Czernik, 

Teresa Wróbel, Wojciech Smolnik, Mariusz Pieńkowski, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Radni w głosowaniu podjęli Uchwałę Nr LII/319/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2023. 

 

Do punktu 2.2 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący przeszedł do omówienia projektu w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. Głos zabrał Pan Starosta, który zgłosił do projektu Autopoprawkę  

Nr 1 Zarządu Powiatu. Pan Starosta powiedział, że do tej autopoprawki wprowadzone zostały 

te zmiany, które doszły do zmian w budżecie, oraz poza tym wprowadzone zostaje nowe 

przedsięwzięci. Pojawił się nabór na zakupy niskoemisyjnego taboru albo zeroemisyjnego. 

Będzie złożony wniosek, dotyczy to zakupu 5 autobusów z podziałem na lata. W 2023 roku to 

jest 712 800 zł i zakup 2 autobusów, rok 2025 kwota 1 069 000 zł dla zakupu 3 autobusów. 

To jest projekt uzgodniony z PKS-em, dlatego środki muszą być zabezpieczone na ten cel.  

 

Głosowanie nad zgłoszoną autopoprawką: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ryszard Okaj, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Lesław Czernik, Maciej 

Sitek, Magdalena Durecka, Wojciech Smolnik, Andrzej Olech, Norbert Waliczek, Jakub 

Goliński, Jarosław Przybył, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Mariusz Pieńkowski, Artur 

Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Głosowanie nad projektem uchwały wraz z przyjętą autopoprawką: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Artur Nowak, Ryszard Okaj, Damian Buła, Mariusz Pieńkowski, Marcin Michalski, Maciej 

Sitek, Lesław Czernik, Robert Wietrzyk, Teresa Wróbel, Wojciech Smolnik, Jarosław 

Przybył, Norbert Waliczek, Magdalena Durecka, Zdzisław Pelc, Jakub Goliński, Andrzej 

Olech 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr LII/320/2023 w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej.  

 

Do punktu 2.3 porządku obrad 

Kolejny projekt dotyczył uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego na rzecz Gminy Kluczbork. 

Głos zabrał Pan Starosta, który poprosił o zabranie głosu obecnego na sali Dyrektora Centrum 

Kultury w Kluczborku Pana Jarosława Palucha. Pan Dyrektor powiedział, że jeśli chodzi  

o działalność CK to na dzień dzisiejszy prowadzone są zajęcia merytoryczne oraz organizacja 

eventów. Wszystko odbywa się w budynku przy ul. Mickiewicza w Kluczborku. Liczba 

uczestników to jest 598 tygodniowo. Jeśli dodać osoby, które uczęszczały do ówczesnego 

Młodzieżowego Domu Kultury to liczba ta będzie podwojona. Obecnie w budynku przy ul. 

Mickiewicza nie ma możliwości, by prowadzić zajęcia ceramiczne, plastyczne, malarskie. Na 

dzień dzisiejszy placówka funkcjonuje w godzinach od 8 do 22. Wszystkie godziny są w pełni 

obłożone. Budynek przy ul. Damrota jest zaplanowany pod kierunkiem takim, że będą 

prowadzone tam zajęcia rękodzielnicze, plastyczne, malarskie, szkółka szachowa oraz grupy 

senioralne. Plan jest taki, aby przy ul. Mickiewicza pozostała muzyka, śpiew i taniec. Problem 

dostępu do sal zostanie wtedy rozwiązany. Jeśli chodzi o odpłatność za zajęcia w CK to jest to 

roczna skład wpisowa w wysokości 50 zł. Plus zajęcia indywidualne są płatne, ale one zawsze 

były płatne. Są prowadzone przez muzyków, którzy są po akademiach jazzu czy muzyki 

rozrywkowej. Pozostałe zajęcia są bezpłatne. Kolejno głos zabrał Przewodniczący Rady, 

który zapytał jak wygląda dostęp młodzieży i dzieci z terenu powiatu kluczborskiego do tych 

zajęć. Pan Dyrektor powiedział, że obecnie jest taka sytuacja, że na zajęcia dojeżdżają dzieci  

z Domaszowic i Lasowic, ze starego Olesna. Centrum Kultury jest otwarte dla chętnych. 

Kolejno radny Piotr Pośpiech zapytał jakim budżetem dysponuje Centrum Kultury? Pan 

Dyrektor odpowiedział, że jest to ok. 1,5 mln w skali roku. Radny Piotr Pośpiech powiedział, 

że tyle było w latach 2017-2018, więc nakłady na kulturę nie wzrosły. Żadna  

z funkcjonujących jednostek nie jest placówką edukacyjną. Była tylko jedna, zlikwidowana- 

MDK. Radny zapytał również co to za odpłatność za zajęcia, o której wcześniej wspomniał 

Pan Dyrektor w wysokości 50 zł. Dyrektor CK powiedział, że jest to 50 zł w skali roku, co 

daje 5 zł miesięcznie przez 10 miesięcy. W MDK-u takie opłaty mimo, że nie były 

księgowane też miały miejsce. Jeśli te 50 zł przekracza czyjś budżet, można złożyć wniosek 

wtedy jest zwolnienie z opłaty. Rodzic musi też mieć świadomość, że jeśli są zajęcia np. 

„Wesołe nożyczki” to żeby uczestniczyć w zajęciach potrzebne są materiały papiernicze, więc 

te wpisowe jest na ten cel przeznaczane. Radny Piotr Pośpiech zapytał ilu pracowników 

pedagogicznych i pracowników obsługi z MDK-u zostało zatrudnionych w CK  

w Kluczborku? Pan Starosta odpowiedział, że złożona została taka deklaracja, że każdy 

będzie miał możliwość kontynuowania pracy w CK. Na siłę nie można nikogo zmusić, aby 

podjął pracę. Z takiej możliwości skorzystały 2 osoby. Radny Piotr Pośpiech zapytał, czy to 

prawda, że propozycja zatrudnienia dla nauczycieli odnosiła się do najniższej krajowej plus 

200-300 zł do tego? Pan Dyrektor odpowiedział, że na roboczym spotkaniu padło takie 

pytanie ile zarabia instruktor wtedy w Kluczborskim Domu Kultury? Odpowiedź właśnie była 

taka, jak ta wypowiedziana przez radnego. To się już mocno zmieniło, jednak nauczyciele 

zatrudnieni w MDK-u byli zatrudnieni na Karcie Nauczyciela w oparciu o ustawę o systemie 

oświaty. CK w Kluczborku funkcjonuje w oparciu o ustawę o prowadzeniu działalności 
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kulturalnej. Tutaj tydzień pracy ma 40 godzin, a w MDK-u 18 godzin. Głos zabrał 

Wicestarosta Pan Lesław Czernik, który powiedział, że był obecny na tym spotkaniu 

roboczym i wszyscy pracownicy mieli zaproponowane warunki zatrudnienia w Centrum 

Kultury w Kluczborku. Pan Starosta odniósł się również do słów, że wszystko trwa 4 lata. 

MDK został zlikwidowany 2 lata temu, a nie 4. Pan Starosta powiedział, że w budynku 

MDK-u wymienione zostało centralne ogrzewanie, okna, wymieniono instalację, docieplono 

strop, pomalowano ściany. Przewodniczący Rady powiedział, że warto przypomnieć jakie 

warunki były do prowadzenia zajęć przed remontem. Kolejno radny Piotr Pośpiech odniósł 

się do stanu budynku przed remontem. Mianowicie w opinii Opolskiego Kuratora Oświaty, 

który zwizytował budynek przy uchwale likwidacyjnej i wydał negatywną opinię do tej 

kwestii się odniesiono. Nikt nie kwestionuje nakładów. Budynek w tym stanie nie powinien 

być przekazywany nieodpłatnie, bo wygląda to jak kolejna „willa plus”. Gmina Kluczbork 

może tam prowadzić zajęcia, a budynek może być dalej własnością Powiatu. Radny 

zaapelował, by zastanowić się nad tą uchwałą i głosować przeciw.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Nowak, Damian Buła, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, Zdzisław 

Pelc, Ryszard Okaj, Lesław Czernik, Jarosław Przybył, Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, 

Wojciech Smolnik 

PRZECIW (4) 

Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Norbert Waliczek, Piotr Pośpiech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LII/321/2023. 

 

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący przeszedł do omówienia projektu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku za rok 

2022 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej oraz 

sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. Radni nie zgłosili 

uwag i zapytań. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Jarosław Przybył, Damian 

Buła, Norbert Waliczek, Andrzej Olech, Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Magdalena 

Durecka, Piotr Pośpiech, Lesław Czernik, Artur Nowak, Mariusz Pieńkowski, Wojciech 

Smolnik, Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 
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Radni podjęli Uchwałę Nr LII/322/2023. 

 

Do punktu 2.5 porządku obrad 

Następnie Przewodniczący przedstawił projekt w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

zwiększenia świadomości prawnej wśród lokalnej społeczności na temat transplantacji.  

Nie zgłoszono zapytań. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Mariusz Pieńkowski, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Norbert Waliczek, Andrzej Olech, 

Jakub Goliński, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Robert Wietrzyk, Teresa Wróbel, 

Zdzisław Pelc, Maciej Sitek, Wojciech Smolnik, Damian Buła, Marcin Michalski, Piotr 

Pośpiech, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LII/323/2023. 

 

Do punktu 2.6 porządku obrad 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia projektu w sprawie przyjęcia stanowiska 

Rady Powiatu w Kluczborku dotyczącego sposobu powołania Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Kluczborku.  

Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zwrócił się z prośbą o odczytanie tego stanowiska 

Rady Powiatu w Kluczborku, oraz radny zapytał, czy to stanowisko można rozumieć przez to, 

że Pan Starosta również nie uzgodni kandydatury nowego zaproponowanego Komendanta 

Powiatowej Straży Pożarnej.  Pan Starosta odpowiedział, że jeśli uchwała zostanie podjęta, to 

nie zaakceptuje zaproponowanej kandydatury.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, następnie zarządzone 

zostało głosowanie: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Sitek, Damian Buła, Mariusz Pieńkowski, Artur Nowak, Norbert Waliczek, Jarosław 

Przybył, Marcin Michalski, Piotr Pośpiech, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Andrzej Olech, 

Magdalena Durecka, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

W głosowaniu radni podjęli Uchwałę Nr LII/324/2023. 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Następnie przedstawione zostało Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu 

Kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi w 2022 roku. Radni nie wnieśli uwag. 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Jarosław 

Przybył, Norbert Waliczek, Marcin Michalski, Wojciech Smolnik, Andrzej Olech, Lesław 

Czernik, Artur Nowak, Zdzisław Pelc, Magdalena Durecka, Damian Buła, Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Do punktu 4 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z działalności  Zarządu Powiatu za okres  

od 28.02.2023 r. do 30.03.2023 r. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Jarosław Przybył, 

Andrzej Olech, Ryszard Okaj, Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Norbert 

Waliczek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Marcin Michalski, Damian Buła, Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Piotr 

Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Do punktu 5 porządku obrad  

Kolejny punkt z porządku obrad dotyczył podjęcia decyzji o zdalnym trybie obradowania 

kolejnej Sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ryszard Okaj, Damian Buła, Artur Nowak, Robert Wietrzyk, Teresa Wróbel, Marcin 

Michalski, Jarosław Przybył, Andrzej Olech, Wojciech Smolnik. 

PRZECIW (2) 

Mariusz Pieńkowski, Magdalena Durecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Jakub Goliński, Maciej Sitek, Zdzisław Pelc, Norbert Waliczek, Piotr Pośpiech, Lesław 

Czernik 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Przemysław Panicz, Celina Zając 

 

Do punktu 6 porządku obrad  

W wolnych wnioskach głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał o projekt niskiej emisji 

3.1.1. Na jednej z ostatnich Komisji zdrowia powiedziano, że ten program nie jest do dnia 

dzisiejszego rozliczony, więc nie rozpoczął nawet biegu okres trwałości, który trwa 5 lat. 

Radny Piotr Pośpiech zapytał kiedy zakończyła się rzeczowa realizacja projektu, o kiedy 

zacznie biec trwałość tego projektu? Dotyczy to projektu, gdzie inwestycje i zakupy były 

zrealizowane w 2018 roku. Projekt dotyczy 12 autobusów, które ciągle muszą trzymać się 
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poruszania się po terenie subregionu. Pan Starosta powiedział, że takie są wady dużych 

projektów, gdzie jest kilkunastu partnerów. Jeśli u któregokolwiek z Partnerów wyjdą jakieś 

nieprawidłowości to wstrzymuje to rozliczenie całego projektu. Pan starosta powiedział, że 

przygotuje pisemną odpowiedź w tej kwestii ze wszystkimi szczegółami. Radny Piotr 

Pośpiech powiedział, że zwróci się na piśmie z takim zapytaniem. Radny zapytał także, kiedy 

skończyła się realizacja rzeczowa projektu? Pan Starosta odpowiedział, że w 2019 roku. 

Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Pan Maciej Sitek, który poinformował 

radnych, że do Biura Rady wpłynęły dwa pisma. Jedno z projektem uchwały odnośnie obrony 

dobrego imienia św. Jana Pawła II,  a drugie pismo dotyczy projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Lewinie Brzeskim. Z pismami można zapoznać się w Biurze Rady 

 

Do punktu 7 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

za udział w obradach i o godz. 14:00 zamknął LII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  

Na tym protokół zakończono.                                                            

 

 

 

 

 

                                                             Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  

                                                         Andrzej Olech 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Gulanowska 


